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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 

p/a  Gemeente Assen 

Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Gemeentehuis, zaal 1 

Datum: Woensdag 11 januari 2023 

Aanwezig RCPA: Ada Gorter, Aaftien Schlund Bodien, Peter Hendriks, Joke Hak, Jeanette 

Kleene, Menno Molenaar, Franklin Karst 

Gasten: Johann Vogel – samen met de participatieraad van 19.30 tot 20.30 uur 

Afwezig mk: Elma van Lienen 

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Ada opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Voor iedereen wordt 

alle goeds gewenst voor het nieuwe jaar! 

 

 

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Verzoek om interview 

Dit gaat over de cliëntenparticipatiewet. Menno wil dit wel doen, Aaftien gaat dit 

doorgeven.  

 

Verzoek Denktank 60+ Noord 

De participatieraad is hier niet enthousiast over. Denktank 60+ wil de raden mee 

laten denken bij de Alliantie Drentse Zorg. Ada geeft aan dat dit wellicht meer thuis 

hoort bij Vrouwen van Nu en Ada zal ze gaan informeren. Aaftien zal dit doorgeven 

aan Mariska Witte en Anjo Geluk dat dit bij Vrouwen van Nu wordt uitgezet.  

 

Er is een nieuwe medewerker inclusie gekomen, te weten Marlies de Jong. Jeanette 

geeft aan dat er nog een uitnodiging komt voor een kennismakingsgesprek.  

 

 

 

Aaftien 

 

 

 

 

 

Ada 

Aaftien 

3. Verslag 14 december 2022 

Het verslag van de vergadering van 14 december 2022 wordt nog aangepast met een 

tekstuele fout, verder is het verslag inhoudelijk goedgekeurd.  

 

Naar aanleiding van: 

Het voorzittersoverleg is eind december niet doorgegaan, dit is nu op 19 januari.  

 

Verslag met wethouder Cor Staal 

Uit het verslag wordt een zin gehaald (eind pagina 3), verder is het verslag 

inhoudelijk goedgekeurd.   

 

 

4. Cliëntervaringsonderzoek Wmo en Jeugd 2021 

• Brief gemeenteraad 

• Rapportage Jeugd 

• Rapportage Wmo 
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Bij het totaalbeeld lijkt het of er meer dan 80% tevreden is. Het aantal respondenten 

is echter zeer laag.  

Ada vraagt na hoe het kan dat de participatieraad dit wel heeft ontvangen, maar de 

RCPA niet. Ada vraagt ook de status na van de onafhankelijke cliëntondersteuning 

en hoe Zorgbelang Drenthe hiermee aan de slag gaat om dit onder de aandacht te 

brengen. In het voorzittersoverleg wordt dit besproken en wat de stappen zijn. Dik 

28% is maar tevreden over de oplossing die is geboden en dit is erg laag maar dit 

komt niet terug in de brief.  

In het voorzittersoverleg zal besproken worden dat de brief best positief is, maar dat 

er ook zaken zijn die aandacht nodig hebben en gevraagd zal worden hoe dit nu 

wordt opgepakt. De RCPA wil graag een terugkoppeling wat er met de resultaten 

wordt gedaan. Franklin geeft aan dat de GGD ook een onderzoek heeft gedaan inzake 

jeugd en dit onderzoek is negatief. De langetermijn visie wordt gemist. Er moet snel 

een oplossing komen, maar de verwachting is dat deze er niet komt. Er moet nu wel 

gericht aandacht gegeven worden aan de jeugd.  

 

19.30 uur Gast → Johann Vogel inzake handboek toegankelijkheid 

Aanwezig namens de participatieraad: Ilonka, Celine, Ellis, Augusta, Sebastiano, 

Willy. 

Sebastiano heet iedereen van harte welkom. Johann Vogel is vandaag aanwezig om 

de raden bij te praten over het handboek toegankelijkheid. Van te voren zijn er geen 

vragen. Tijdens de vergadering heeft er een klein voorstelrondje plaatsgevonden.  

Johann heeft de functie van adviseur verkeer en vervoer bij het team ruimte sinds 

maart vorig jaar. Peter Veldman heeft aan Johann gevraagd om het over te nemen 

aangezien hij een andere afspraak had.  

Het handboek toegankelijkheid was zeer verouderd en Johann is hiermee bezig 

geweest om dit up to date te maken. Alles is nog in concept en er staat nog niets vast.  

Willy geeft aan dat trottoirs en voetpaden zoveel mogelijk vrij dienen te zijn van 

obstakels. Vooral in de binnenstad staat het vol met obstakels waarbij ook de 

blindengeleidenbanen belemmerd worden. Johann geeft aan dat de gemeente ook 

bezig is met het opstellen van een nieuw terrassenbeleid, bovengenoemd punt zal dan 

ook daarin meegenomen worden.  

 

Dit handboek moet ook nog besproken worden met de opvolger van Jean-Paul 

Aarsen. Indien er nu gebieden zijn die niet aan de nieuwe norm voldoen, wordt er bij 

de herinrichting wel wat mee gedaan.  

 

Bij de rateltikker wordt opgemerkt dat voor slechtzienden niet altijd duidelijk is welk 

stoplicht op dat moment op groen gaat. Ook plekken waar alle stoplichten voor 

fietsers en voetgangers tegelijk op groen staan is een aandachtspunt. Hierbij kan men 

ook schuin oversteken. Johann gaat deze vraag ook bespreken met Peter Veldman.  

Opgemerkt wordt dat sommige kruispunten gevaarlijk zijn omdat een oversteek vlak 

na een rotonde is die vrij druk is.  

Indien blindengeleidenbanen eruit zien als sierstenen worden ze ook eerder gebruikt 

om iets op te zetten.  

 

De gemeente is afhankelijk van meldingen die binnen komen om goed te kunnen 

toetsen of de verkeersveiligheid voor blinden en slechtzienden in het geding is.  

Tijdens de vergadering zijn een aantal voorbeelden gegeven van situaties die zich 

voordoen. Johann heeft deze opgeschreven om mee te nemen.  

 

Willy vraagt of er ook prioriteit aangebracht kan worden in volgorde van 

belangrijkheid. Johann geeft aan dat dit lastig is omdat er vaak compromissen 

gesloten moeten worden.  

 

 

 

 

Ada 

Ada 
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Willy oppert om op te nemen dat een geleidenbaan van een bus moet aansluiten op 

een voetpad. Johann gaat dit bespreken met Peter Veldman.  

Jeanette geeft aan dat ook onderhoud bij de bushaltes meegenomen moet worden.  

 

Marlies de Jong zal ook zeker nog aangesloten worden bij dit handboek. 

 

Er worden nog detailtekeningen gemaakt, indien die gereed zijn wordt het concept 

met wethouder Martin Rasker besproken, daarna zal een advies gevraagd worden aan 

de raden en vervolgens gaat het naar het college. Het tijdpad is dat in het 1e kwartaal 

2023 de tekeningen klaar zijn. Rond april/mei zal er een adviesaanvraag komen. 

Aangegeven wordt dat de raden dan graag 6 weken tijd willen hebben zodat ze een 

goed advies kunnen geven.  

 

Johann wordt bedankt voor zijn komst. Johann zal de presentatie nog toesturen.  

 

5. Agenda vergadering 25 januari 2023 

• Vaststellen verslagen 14 december 2022 

• Basisbanen in Assen (evaluatie en college voorstel) 

• Werving nieuwe leden 

• Reactie B&W op advies wijzigingsverordening Wmo en Jeugd 

• Voorzittersoverleg / criteria sociale kaart / Zorgbelang 

 

Werving nieuwe leden → er zal gekeken worden naar de laatste vacature die is 

geplaatst. Voor een nieuw lid zou vooral het aandachtsgebied jeugd belangrijk zijn. 

Franklin geeft aan dat de gemeente ook vacatures op social media zet, misschien kan 

deze vacature daar dan ook op komen. Het is ook goed dat we in ons eigen netwerk 

gaan kijken.  

Vanuit contactpunt Mantelzorg komt ook nog 1 persoon bij de RCPA. Ada gaat 

aangeven bij Merel Put dat de RCPA hiervoor open staat. Ada gaat iemand van 

Mantelzorg uitnodigen om langs te komen tijdens de vergadering van 25 januari a.s. .  

Ada heeft nog een iemand op het oog die wellicht kan aansluiten. Ook deze persoon 

zal uitgenodigd worden.  

Peter heeft tijdens de vergadering ook aangegeven dat hij nu 4 jaar bij de raad zit en 

ervoor kiest om niet nog een keer 4 jaar aan te sluiten. Peter gaat dan ook eind maart 

stoppen met de RCPA.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aaftien 

 

 

 

 

Ada 

 

 

 

7.  Rondvraag en sluiting 

Menno geeft aan dat hij een sollicitatiegesprek heeft gehad en deze week hier meer 

van hoort.  

 

Franklin heeft gisteren de jeugdwerkgroep gehad, hier is geen verslag van gemaakt. 

De punten zijn kort door Franklin benoemd: 

• Bij het preventiefonds hebben ze iets met scholing gedaan voor Oekraïense 

kinderen.  

• De hervormingsagenda is niet afgerond.  

• Genadeloos rapport gehad over regionale samenwerking.  

• Bij jeugdzorg lopen de wachttijden op.  

• Er wordt ingezet op kleine woongroepen.  

• Er is nog geen antwoord of er notulen van de kinderraad zijn.  

• Integraal jeugdbeleid speelt grote rol binnen de gemeente dit jaar.  

• Er zijn participatiecoaches binnen de gemeente.  

• Zorgbelang Drenthe gaat zich ook bezig houden met jongerenparticipatie.  

• Samenwerking tussen de PO en VO en contact met gemeente gaat moeizaam. 

Aan de RCPA is gevraagd wat wij als raad kunnen doen voor jongerenparticipatie. 
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De RCPA kan een advies geven zoals klanttevredenheid meten, maar kan hier als 

raad niet zoveel mee doen. De jeugdcommissie wil vijf keer per jaar bij elkaar 

komen, waarvan 2x in de avonden.  

 

Ada sluit vervolgens om negen uur de vergadering en wenst iedereen wel thuis.  

De volgende formele vergadering is op 25 januari 2023.  

 

 

 

 Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 25 januari 2023. 

 

 

Ada Gorter-ten Brink      Aaftien Schlundt Bodien 

Voorzitter       secretaris 

 

 


